
PROTOKÓŁ NR XXV/08

XXII Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Celestynów

odbytej w dniu 14 sierpnia 2008 r.

w siedzibie Szkoły Podstawowej w Celestynowie.

W sesji udział wzięli:

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                        -  wg załączonej listy obecności
2. Wójt Gminy                                                                       - Stefan Traczyk
3. Z-ca Wójta Gminy                                                             - Olga Osiak - Targowska
4. Skarbnik Gminy                                                                 - Elżbieta Jaskulska
5. Sekretarz Gminy                                                               - Dariusz Kołodziejczyk
6. Inne osoby zaproszone.

Przewodniczący Rady Gminy – Bogdan Wójcik – dokonał otwarcia sesji, powitał radnych
oraz zaproszonych gości. Stwierdził, że na sali znajduje się quorum niezbędne do
podejmowania przez Radę Gminy prawomocnych uchwał.
Następnie odczytał proponowany porządek obrad sesji.

                                                 Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum rady oraz przyjęcie porządku obrad sesji.
2.Interpelacje i zapytania radnych.
3.Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:

1)dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na 2008 r. (projekt Nr 1)
2)dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na 2008 r. (projekt Nr 2)
3)dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na 2008 r. (projekt Nr 3)
4) zbycia  nieruchomości  gruntowej  położonej  w  Celestynowie  przy  ulicy 
Orzeszkowej. (projekt Nr 1) 
5) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Celestynowie przy ulicy Szkolnej.
(projekt Nr 2)
6) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Celestynowie przy ulicy Szkolnej. 
(projekt Nr 3)
7) zbycia  nieruchomości  gruntowej  położonej  w  Celestynowie  przy  ulicy 
Orzeszkowej. (projekt Nr 4)
8)zmiany uchwały Nr 118/08 Rady Gminy Celestynów z dnia 30 czerwca 2008 r. w 
sprawie ustalenia sieci oddziałów przedszkolnych w szkołach prowadzonych przez 
Gminę Celestynów.

4. Odczytanie odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej Sesji.
5. Udzielenie odpowiedzi na bieżące  interpelacje i zapytania Radnych.
6. Sprawozdanie z działalności między Sesjami i dyskusja.
7. Sprawozdanie z wykonania inwestycji gminnych i dyskusja.
8. Sprawy różne.
9. Przyjęcie protokołu z  ostatniej  sesji.
10. Zamknięcie obrad.



Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik wnioskował, aby projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Nr 118/08 Rady Gminy Celestynów z dnia 30 czerwca 2008 r. w sprawie 
ustalenia  sieci  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  prowadzonych  przez  Gminę 
Celestynów figurował w punkcie 3 porządku obrad jako pierwszy projekt do rozpatrzenia.

Wniosek został przyjęty 11 głosami za.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad. pkt 2.
Interpelacje i zapytania Radnych.

Interpelacja Radnej Anny Rosłaniec:
1.Czy  została  rozwiązana  umowa  z  Panią  Marleną  Hadaś  zatrudnioną  w 
celestynowskim ZOSZ – u? Jeśli tak, to proszę o podanie daty i sposobu rozwiązania 
wyżej wymienionej umowy.

Interpelacje Radnej Teresy Błachnio:
1.Na posiedzeniu Komisji Ładu pracownik Urzędu Pan Mucha przedstawił koncepcję 
podziału  sołectwa  Celestynów.  Kto  jest  inicjatorem  tego  pomysłu  I  jaki  cel  temu 
przyświeca.?
2. Kiedy zostaną dokończone końcówki kanalizacji  na Osiedlu ,,Radzyń” i  na jakich 
zasadach?
3.Co z ulicami po kanalizacji na Osiedlu ,,Radzyń”. Mieszkańcy skarżą się, że są one w 
złym stanie?

Interpelacje Radnego Tadeusza  Floriańczyka:
1.Kiedy  zostaną  wykonane  przystanki  autobusowe  w  miejscowościach  ujętych  w 
budżecie Gminy na 2008 rok?
2.Jaki jest stan wykonania planu zagospodarowania przestrzennego zaplanowanego w 
budżecie Gminy na kwotę 100 tys. dla miejscowości Dąbrówka oraz Pogorzel w części 
nieobjętej planem?
3.Co  stało  się  z  kostką  granitową,  która  była  zgromadzona  naprzeciwko  Urzędu 
Gminy? Czy została sprzedana?

Interpelacje Radnego Piotra Rosłońca:
1.Czy to prawda, że odbył  się przetarg na stację paliw w Regucie? Jeśli  tak, to jak 
została  wynegocjonowana  kwota  dzierżawy  działki,  kto  ją  wydzierżawił,  ile  było 
zainteresowanych podmiotów, czy osób?
2.Czy odbył się konkurs na Dyrektora Szkoły w Regucie? Jeśli tak, to kto go wygrał?
3.Na jakim stanowisku pracuje Pan Mucha i  jaki  ma zakres obowiązków? Czy ma 
upoważnienie do wypowiadania się w imieniu Wójta?

Interpelacje Radnego Roberta Wicika:
1.Czy  wpłynął  do  Biura  Rady  projekt  zmian opłat  za  wodę  i  ścieki  z  Gospodarki 
Komunalnej.

Interpelacje Przewodniczącego Bogdana Wójcika:
1.W jakim zakresie są wykonane prace związane z inwestycjami innymi niż kanalizacja 
(chodzi  o  budowę  ulicy  Rękasa  w  Celestynowie,  budowę  przedszkola  w 
Celestynowie)? Czy podjęto pracę,  jakie wydano pieniądze,  jakie  podjęto środki  by 
pozyskać środki zewnętrzne?



Interpelacje Radnego Mirosława Rosłońca:
1.Jakie Wójt podjął działania w związku ze skargą na funkcjonowanie skateparku?

Ad. pkt 3. ppkt.1.
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
118/08 Rady Gminy Celestynów z dnia 30 czerwca 2008 r. w sprawie ustalenia sieci 
oddziałów przedszkolnych w szkołach prowadzonych przez Gminę Celestynów.

Radny Robert Wicik w imieniu Klubu Radnych Tu Jest Mój Dom uzasadnił konieczność 
podjęcia tej uchwały. Zmiana ma przyspieszyć prawne uregulowanie stanu faktycznego 
sieci  oddziałów  przedszkolnych  –  klas  ,,0”  w  szkołach  podstawowych.  Uchwała  nie 
powoduje dodatkowych skutków finansowych poza przewidzianymi na wydatki bieżące w 
Dziale 801 budżetu Gminy Celestynów.

Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec poinformował, że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała ten projekt.

Radny Witold Kwiatkowski powiedział, że jego zdaniem poprawka jest konieczna. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik powiedział, że podjęcie uchwały z datą 1 
września  2008 roku jest  konieczne.  Z powodu działania  Wójta  I  jego pracowników do 
organów zewnętrznych docierały nieprawdziwe informacje na temat sytuacji jaka zaistniała 
w Gminie Celestynów  w związku z podjęciem przez Radę uchwały z mocą obowiązującą 
od dnia 1 września 2009 roku. Efekt tej uchwały jest dokładnie taki sam, jakbyśmy jej nie 
podjęli w ogóle. Wójt prosił o uregulowanie stanu faktycznego. Stan faktyczny był taki, że 
zerówki we wszystkich miejscowościach: Ostrów, Regut, Stara Wieś, Celestynów były w 
Szkołach,  jedna  zerówka  w Celestynowie  była  w przedszkolu.  Od  półtora  roku  trwały 
przygotowania do przeniesienia tej  ostatniej  do Szkoły.  W ocenie Radnych i  Rodziców 
efekt przygotowań był  niewystarczający.  Natomiast do organów zewnętrznych docierały 
nieprawdziwe informacje, że Radni swoją decyzją spowodowali przeniesienie zerówek do 
przedszkoli. 

Radna Anna Rosłaniec zwróciła  się  do Zbigniewa Raka,  Wiceprzewodniczącego Rady 
Powiatu,  z  prośbą  o  wyjaśnienie  jak  rozwiązały  ten  problem  inne  gminy  w  Powiecie 
Otwockim.  O komentarz poprosiła  także  Sekretarza,  Przewodniczącego Rady Miasta, 
Dariusza Kołodziejczyka.

Zbigniew Rak  poinformował,  że  w  wielu  Gminach  nie  podjęto  tej  uchwały.  W Gminie 
Wiązowna nie ma regulacji prawnej w tym zakresie.

Sekretarz Pan Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że w Otwocku od dawna jest uchwała o 
sieci  przedszkoli.

Z-ca  Wójta Olga  Osiak  –  Targowska  poinformowała,  że  szkoła  jest  przygotowana  na 
przyjęcie trzech klas ,,O”.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Bogdan  Wójcik  w  imieniu  Klubu  Radnych  ,,Wspólnota 
Samorządowa” zgłosił poprawkę do projektu uchwały: Paragraf 1 podejmowanej uchwały 
będzie miał  następujące brzmienie: ,,W uchwale Nr 118/08 Rady Gminy Celestynów z 
dnia 30 czerwca 2008 r. w sprawie ustalenia sieci oddziałów przedszkolnych w szkołach 
prowadzonych  przez  Gminę  Celestynów,  wprowadza  się  następujące  zmiany:  pkt  1:w 



tytule  uchwały wykreśla  się  słowo:  ,,szkołach” i  zastępuje je  określeniem: ,placówkach 
oświatowych”. Punkt 2 :W paragrafie 1 wykreśla się wyrażenie: ,,szkołach podstawowych” 
i zastępuje je określeniem: ,,placówkach oświatowych”. oraz dodaje, jako punkt pierwszy:,, 
Przedszkole Samorządowe w Celestynowie, ulica Szkolna 2”.
W  paragrafie  4  zmienia  się  datę  1  września  2009  roku  na  1  września  2008  roku. 
Uzasadnienie  do  uchwały:,,  Wszystkie  dzieci  sześcioletnie,  podlegające  z  dniem  1 
września  2008  rocznemu  przygotowaniu  do  nauki  w  Gminie  Celestynów  mają 
zabezpieczone miejsce w przedszkolu samorządowym w Celestynowie oraz w szkołach 
podstawowych  na  terenie  Gminy  Celestynów.  Podjęcie  uchwały  jest  konieczne  do 
prawnego uporządkowania istniejącego od wielu lat stanu faktycznego. Stan faktyczny, od 
wielu  lat,  do końca roku szkolnego 2007/2008 wygląda następująco:  w przedszkolu w 
Celestynowie  jedna  grupa  dzieci  sześcioletnich,  funkcjonująca  10  godzin  dziennie,  w 
Szkole  Podstawowej  w  Celestynowie  oddział  przedszkolny  dla  dzieci  sześcioletnich 
funkcjonujący 5 godzin dziennie, w Szkole Podstawowej w Regucie  oddział przedszkolny 
dla dzieci sześcioletnich funkcjonujący 5 godzin dziennie, w Szkole Podstawowej w Starej 
Wsi  oddział  przedszkolny dla dzieci  sześcioletnich funkcjonujący 5 godzin dziennie, w 
Szkole  Podstawowej  w  Ostrowiu  oddział  przedszkolny  dla  dzieci  sześcioletnich 
funkcjonujący 5 godzin dziennie.

Radny Witold Kwiatkowski stwierdził, że jest to dosyć duża poprawka. Nie jest ona złożona 
na  piśmie.  Złożył  wniosek  formalny  o  pięć  minut  przerwy  i  przedstawienie  radnym 
pisemnej wersji poprawki.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik ogłosił 5 minut przerwy.

Sekretarz Gminy Dariusz Kołodziejczyk powiedział,  że podstawa prawna przywołana w 
uchwale dotyczy tylko i wyłącznie „szkół” i „przedszkoli”, a pojęcie „placówki” jest pojęciem 
szerokim.

Mecenas Arkadiusz Czyżewski poinformował, że art.14 a ustawy o systemie oświaty nie 
używa  sformuowania  „placówka  oświatowa”.  Jest  w  nim  mowa  o  przedszkolach  i 
oddziałach  przedszkolnych  w  szkołach.  Podjęcie  uchwały  w  takiej  formie  może 
spowodować wszczęcie postępowania nadzorczego u Wojewody.

Radny Piotr Rosłoniec zaproponował, żeby sprecyzować ,, ...w szkołach podstawowych i 
przedszkolu prowadzonym przez Gminę Celestynów”.

Radny Piotr Rosłoniec zaproponował 5 minut przerwy, aby Klub Radnych zajął stanowisko 
w tej sprawie.

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  poinformował,  że  po  dyskusji  Klub  Radnych 
,,Wspólnota Samorządowa” postanowił wycofać swoją  poprawkę. Mając na uwadze fakt, 
że Wójt wystarczająco dużo zamieszania wprowadził odnośnie rekrutacji.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 118/08 Rady Gminy Celestynów z dnia 
30  czerwca  2008  r.  w  sprawie  ustalenia  sieci  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach 
prowadzonych przez Gminę Celestynów.

Uchwała została podjęta 8 głosami za, przy 4 wstrzymujących.

Ad. pkt 3. ppkt.2.



Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w 
budżecie Gminy Celestynów na 2008 r. (projekt Nr 1)

Skarbnik Elżbieta Jaskulska poinformowała, że projekt Nr 1 dotyczący zmian budżetu jest 
podyktowany uchwałą RIO, która wezwała do naprawy we własnym zakresie wątpliwości 
w uchwale Nr 113.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  Piotr  Rosłoniec  poinformował,  że  projekt  został 
zaopiniowany pozytywnie. Zapytał, czy te poprawki powodują, że budżet jest już na 99% 
dobrze zrobiony?

Skarbnik Elżbieta Jaskulska poinformowała, że według jej wiedzy tak.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
projektem uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na 2008 r. 
(projekt Nr 1).

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. pkt 3. ppkt.3
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w 
budżecie Gminy Celestynów na 2008 r. (projekt Nr 2).

Skarbnik Elżbieta Jaskulska poinformowała, że projekt Nr 2 dotyczy zmian w  wydatkach I 
dochodach bieżących w związku ze zrealizowanymi wpływami po stronie dochodów. Jest 
to kwota 59 000. 

Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec poinformował, że na wniosek Komisji 
Finansów  została  wprowadzona  autopoprawka.  Pojawiła  się  kwota  59  000  zł  w 
zwiększonych  dochodach,  które  Wójt  zaproponował  rozdysponować  głównie  na 
Administrację. Komisja zaproponowała, że w paragrafie 3 zmniejszy się wydatki z Działu 
750, Rozdziału 750 023,  paragrafu 4040 o kwotę 30 000 zł  oraz przesunie z rezerwy 
budżetowej Dział 758,  Rozdział 758 18, paragraf 4810 (rezerwa ogólna) kwotę 29. 000 zł, 
co w sumie daje 59 000 zł i zwiększy się wydatki Dział 010, Rozdział 01010, paragraf 605, 
z  przeznaczeniem  na  wykonanie  dokumentacji  projektowej  kanalizacji  sanitarnej  z 
przyłączami – w Celestynowie, Zadanie 10. Uzupełnione zostanie również uzasadnienie 
uchwały.  Zostanie  to  wprowadzone  autopoprawką.  Komisja  zaopiniowała  pozytywnie 
projekt wraz z autopoprawką.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
projektem uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na 2008 r. 
(projekt Nr 2).

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. pkt 3. ppkt.4
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w 
budżecie Gminy Celestynów na 2008 r. (projekt Nr 3).

Skarbnik Elżbieta Jaskulska poinformowała, że projekt Nr 3 jest zmianą do uchwały Nr 
112/08. Jest to zmiana tylko I wyłącznie porządkująca. Dotyczy ona kwoty 50 000 zł, która 
została przeznaczona na budowę studni uzdatniania wody w Celestynowie.



Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec poinformował, że Komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała ten projekt.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
projektem uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na 2008 r. 
(projekt Nr 3).

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. pkt 3. ppkt.   5, ppkt 6, ppkt 7, ppkt 8  
Rozpatrzenie  projektów  uchwał  oraz  podjęcie  uchwał:  w  sprawie   zbycia 
nieruchomości  gruntowej  położonej  w  Celestynowie  przy  ulicy  Orzeszkowej. 
(projekt Nr 1),  zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Celestynowie przy ulicy 
Szkolnej.(projekt Nr 2),  zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Celestynowie 
przy ulicy Szkolnej.  (projekt Nr 3),  zbycia nieruchomości gruntowej położonej  w 
Celestynowie przy ulicy Orzeszkowej. (projekt Nr 4).

Przewodniczący  Rady  Gminy  Bogdan  Wójcik  poinformował,  że  po  konsultacji  z 
mecenasem wszystkie  cztery projekty dotyczące sprzedaży działek będą rozpatrywane 
łącznie. Komisja zaopiniowała projekty również łącznie. Głosowane będą oddzielnie.

Pracownik  Urzędu  Gminy  Piotr  Gach  poinformował,  że  zbycie  nieruchomości  zostało 
przewidziane w budżecie Gminy na rok 2008. Jest to działka o numerze ewidencyjnym 
975/4 z obrębu Celestynowa. Powierzchnia działki  wynosi  987 m2. Nieruchomość leży 
przy  ulicy  Orzeszkowej.  Kolejne  nieruchomości  położone  są  obok  siebie  przy  ulicy 
Szkolnej I Orzeszkowej. Mają taką samą powierzchnię 987 m2. 

Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec poinformował, że dyskusja na ten temat 
była długa. Wójt sprzedał już 3 działki, z których uzyskał już kwotę ponad 600 000 zł. Nie 
przedstawiono celu na jaki mają pójść te środki. Ponadto ze sprawozdania za pierwsze 
półrocze wynika, że dochody są znacznie większe. Komisja negatywnie zaopiniowała te 
projekty.

Wójt Stefan Traczyk powiedział,  że realizuje tylko uchwałę budżetową. Prowadzone są 
inwestycje cały czas. Nadchodzi czas zakończenia I rozliczenia etapu X oraz etapu XI 
zadania polegającego na budowie kanalizacji. Wójt dokonał podziału poprzedniej uchwały 
na kilka uchwał.

Radny Witold Kwiatkowski powiedział, że pierwszy raz słyszy od Wójta, że potrzebne mu 
są środki na inwestycje. Zapytał Wójta, na jakim etapie są wnioski o pożyczki I kredyty. 
Sprzedaż działek to jest  ostateczność. Powiedział,  że jednym z argumentów Wójta, że 
należy sprzedać działki  jest  brak  pieniędzy na wynagrodzenia w administracji  Urzędu. 
Radni wielokrotnie prosili Wójta, aby przedstawił dokument dotyczący polityki kadrowej w 
Urzędzie Gminy. 

Wójt  powiedział,  że  projektowanie  budżetu  na  2009 rok  już  się  rozpoczęło.  Radni  15 
marca dokonali cięć w budżecie odnośnie Działu 750, Administracja. Jeśli chodzi o środki 
Unijne  to  zostały  złożone  wnioski  o  fundusze  w  ramach  Programu  Operacyjnego 
Infrastruktura I Środowisko. W budżecie zaplanowane są kredyty, ale ważniejsze są środki 
unijne. 



Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że w uchwale budżetowej jest napisane, że 
Wójt ma wykonać dochody ze sprzedaży nieruchomości na kwotę 1 200 000 zł. Liczył, że 
sprzedaż chociaż jednej działki uzyska Radnych akceptację. Powiedział, że jest w trakcie 
rozmów z Urzędem Marszałkowskim, żeby uratować projekt budowy boiska w Starej Wsi. 
Na  ten  projekt  przeznaczona  jest  w  budżecie  kwota  135000  zł.  Odbyły  się  już  dwa 
przetargi I najniższą kwotą proponowaną było 260 000 zł. Jeśli chodzi o zatrudnienie, to w 
2002 roku pracowały w Urzędzie 44 osoby, a w 2004 roku 38 osób. Poprzednia Rada 
dokonała cięć w budżecie. W dniu 1 sierpnia 2007 roku w Urzędzie zatrudnionych było 31 
osób I 2 konkursy są w toku.

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik poinformował, że w 2002 roku zatrudnione 
były osoby, które pracują w Gospodarce Komunalnej I był także Wydział Komunikacji.

Radny Piotr Rosłoniec powiedział, że nie zawsze ilość idzie w parze z jakością. Część 
zadań zostało  przesuniętych  z  Urzędu do GOK,  a  do  przejęcia  zadań przymierza  się 
Gospodarka Komunalna. Zadań jest mniej a zatrudnionych osób tyle samo. Z dokumentu 
przedstawionego przez Wójta wynika, że w zeszłym roku przeciętne średnia zatrudnienia 
wynosi 29 osób. Teraz jest 38 osób. 

Radny  Witold  Kwiatkowski  powiedział,  że  w  kadencji  2002  –  2006  zadłużenie  Gminy 
wynosiło ponad 50 % I stąd trzeba było podejmować trudne decyzje. Nie było środków na 
ubieganie się o środki Unijne.

Radna Anna Rosłaniec powiedziała,  że sprawą boiska w Starej  Wsi zajmuje się  teraz 
Sekretarz  I  ma  nadzieję,  że  z  powodzeniem.  Następnie  złożyła  wniosek  formalny  o 
przerwanie dyskusji I rozpoczęcie głosowania nad projektami.

Wniosek został przyjęty 11 głosami za, przy 1 wstrzymującym.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
projektem uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Celestynowie 
przy ulicy Orzeszkowej. (projekt Nr 1).

Uchwała została odrzucona 9 głosami za, przy 3 wstrzymujących.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
projektem uchwały w sprawie  zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Celestynowie 
przy ulicy Szkolnej.(projekt Nr 2).

Uchwała została odrzucona 9 głosami za, przy 3 wstrzymujących.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
projektem uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Celestynowie 
przy ulicy Szkolnej. (projekt Nr 3)

Uchwała została odrzucona 9 głosami za, przy 3 wstrzymujących.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
projektem uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Celestynowie 
przy ulicy Orzeszkowej. (projekt Nr 4).

Uchwała została odrzucona 9 głosami za, przy 3 wstrzymujących.



Ad. pkt 4  .   
Odczytanie odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej Sesji.
Radny Piotr Rosłoniec zapytał ,czy stawka za wieloletnią pracę Wójta w wysokości 15 % 
była prawidłowo 2 lata temu naliczona, jeżeli była nieprawidłowo naliczona to o jaką kwotę 
za dużo Wójt otrzymał I jak zostanie ona zwrócona.

Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że na dzień 6 grudnia 2006 roku wysługa lat 
Pana Wójta wynosiła 14 lat I 5 miesięcy. Kiedy była podejmowana uchwała powinno być 
14 % a nie 15 %. Osoba, która przygotowywała projekt uchwały zaokrągliła to do 15 %. 
Zgodnie z przepisami osoba, która naliczała musi zwracać tą kwotę. Z dniem 1 sierpnia 
2008 roku Pan Wójt będzie miał już 16 % a pobiera za 15 %.

Radny  Witold  Kwiatkowski  powiedział,  że  aby  uniknąć  podobnych  sytuacji,  trzeba 
dostarczać Radnym wszelkie dokumenty.

Radny Robert Wicik powiedział, że otrzymał odpowiedz na pytanie o rozliczanie umów o 
współfinansowanie  inwestycji  kanalizacyjnej,  podstawę  prawną,  jakie  środki.  Została 
podpisana stosowna umowa I środki Gospodarka Komunalna przekazuje jako dochód do 
budżetu Gminy Celestynów.

Ad. pkt 5.
Udzielenie odpowiedzi na bieżące  interpelacje i zapytania Radnych.

Odpowiedz na interpelację Radnej Anny Rosłaniec:
1.dotyczącą rozwiązana umowy z Panią Marleną Hadaś zatrudnioną w 
Celestynowskim ZOSZ – u.

Wójt powiedział, że nie została rozwiązana umowa.
Radna Anna Rosłaniec zapytała, ile umów podpisała Pani Hadaś z Urzędem 
Gminy.
Sekretarz  Dariusz  Kołodziejczyk  powiedział,  że  Pani  Hadaś  podpisała  jedną 
umowę.  Na  podstawie  umowy  o  pracownikach  samorządowych  została 
przeniesiona  z  Zespołu  Obsługi  Szkół  do  Wydziału,  w  którym  teraz 
pracuje.Dodał,,że jest czymś dziwnym, że stworzona wydział 1- osobowy i należy to 
zmienić.

Odpowiedz na interpelację Radnej Teresy Błachnio:
1.dotycząca podziału sołectwa Celestynów.

Wójt powiedział, że zgodnie z sugestiami obywateli Celestynowa przystąpiliśmy do 
konsultacji  społecznych.  Celem  podziału  sołectwa  jest  zwiększenie  aktywności 
mieszkańców Celestynowa. Zgodnie z uchwałą Rady Gminy wydano Zarządzenie I 
przystąpiono do konsultacji społecznych. Potrwają one miesiąc.

2.dotycząca końcówki kanalizacji na Osiedlu ,,Radzyń” 
Wójt powiedział, że trzeba sysytem kanalizacji przeprojektować.
Radna Teresa Błachnio zapytała czy mogłaby dostać na piśmie plan dokończenia 
tych końcówek.
Wójt powiedział, że odpowie na piśmie.

3.dotycząca ulic po kanalizacji.
Wójt udzieli odpowiedzi na piśmie.

Odpowiedz na interpelacje Radnego Tadeusza  Floriańczyka:
1.dotycząca przystanków autobusowych.

Wójt powiedział, że odpowie na piśmie.
2.dotycząca planu zagospodarowania przestrzennego.



Wójt powiedział, że odpowie na piśmie.
3.Dotycząca kostki granitowej.

Wójt powiedział, że odpowie na piśmie.
Odpowiedz na interpelacje Radnego Piotra Rosłońca:

1.dotycząca przetargu na Stację Paliw w Regucie.
Pan Piotr  Gach poinformował,  że przetarg został  ogłoszony na dzień 5 sierpnia 
2008  roku.  Cena  uzyskana  wyniosła  ponad  4  000  zł  brutto.  Przetarg  wygrała 
firma:,,Intropak”  Spółka  jawna.  Mamy  czas  21  dni  na  podpisanie  protokołu  I 
notarialnej  umowy  na  okres  20  lat.  Jeżeli  nakłady  przewyższą  wartość 
nieruchomości spółka będzie mogła zwrócić sie do Gminy o wykup nieruchomości 
za wartość nieruchomości.

1.dotycząca konkursu na Dyrektora Szkoły w Regucie.
Wójt powiedział, że konkurs jest zakończony,  był  jeden kandydat I wygrała Pani 
Grażyna Fic.

2.dotycząca stanowiska, na jakim pracuje Pan Mucha I jaki ma zakres obowiązków.
Wójt  powiedział,  że  jest  zatrudniony na umowę zlecenie i  nie  zajmuje żadnego 
konkretnego   stanowiska.

Radna  Anna  Rosłaniec  zapytała  jaki  jest  zakres  tej  umowy  i  czy  Pan  Mucha  miał 
upoważnienie w czasie rozmów z mieszkańcami Pogorzeli do  reprezentowania Wójta.

Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że Pan Mucha podczas bytności na Komisji 
Ładu miał upoważnienie pisemne. Zajmuje się miedzy innymi konsultacjami społecznymi 
w ramach ewentualnego utworzenia trzech sołectw. 

Odpowiedz na interpelacje Radnego Roberta  Wicika:

1.dotycząca  zmiany opłat za wodę I ścieki z Gospodarki Komunalnej.
Wójt powiedział, że dzwonił w tej sprawie do Pani Dyrektor I jest to opracowywane.

Odpowiedz na interpelacje Przewodniczącego Rady Bogdana Wójcika:
      

1.dotycząca stanu realizacji inwestycji innych niż kanalizacja.
Wójt powiedział, że odnośnie budowy ulicy Rękasa, została podpisana umowa na 
wykonanie  projektu.  Dziś  został  ogłoszony  konkurs  na  wykonanie  projektu 
przedszkola.
 Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik powiedział, że w projekcie budżetu przezna-
czone  jest  na  ten  cel  600  tyś.  Złotych.  Czy  zdąży  Pan  w  tym  roku  wyłonić 
wykonawcę, wykonać projekt I wydać pozostałe 500 tyś, zakładając, że na projekt 
potrzeba około 100 tyś.
Wójt  powiedział,  że  trudno  jest  mu  w  tej  chwili  powiedzieć  jaki  będzie  wynik 
przetargu, jakie zostaną zaproponowane kwoty.

Odpowiedz na interpelacje  Radnego Mirosława Rosłońca:
1.dotyczącą skateparku.

Wójt powiedział, że motor robi więcej hałasu niż ktoś kto jeździ na rolkach.

Ad. pkt 6.
Sprawozdanie z działalności między Sesjami I dyskusja.

Radna Anna Rosłaniec powiedziała,  że od  paru  miesięcy sprawozdanie  z  działalności 
między  Sesjami   i  z realizacji  inwestycji  wyglądają  podobnie.  Poprosiła  Wójta,  aby 



powiedział, dlaczego.

Wójt:  Sprawozdanie  z  realizacji  inwestycji  I  działalności  między Sesjami  przygotowuje 
pracownik. Są to suche fakty. 

Radny Witold Kwiatkowski zapytał,  na czym polegała rola Wójta odnośnie nadzoru nad 
budową kanalizacji I nad utrzymaniem dróg. 

Wójt  powiedział,  że  organ  wykonawczy  jakim  jest  Wójt  realizuje  swe  zadania  za 
pośrednictwem pracowników. 

Radny Witold Kwiatkowski  powiedział,  że sprawozdanie z  działalności  między Sesjami 
powinno dotyczyć działalności Wójta, a nie jego pracowników. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  Bogdan  Wójcik  zaproponował,  aby  w  sprawozdaniu  z 
działalności między Sesjami znajdowały się te działania Wójta, w których Wójt uczestniczył 
bezpośrednio.

Ad. pkt 7.
Sprawozdanie z wykonania inwestycji gminnych i dyskusja.

Radny Witold Kwiatkowski powiedział, że od kilku miesięcy, od kiedy pracownikiem nie 
jest Pan Kurdej, który przychodził na Sesję I zdawał sprawozdanie z inwestycji, na jakim 
są etapie, Radni otrzymują lakoniczne, ubogie informacje. Poprosił o to, aby sprawozdania 
były  obszerne  I  szczegółowe.  Przy  określonych  zadaniach  należy  wskazać  kto  jest 
wykonawcą  inwestycji,  kiedy  zostanie  wykonana,  czy  są  jakieś  zagrożenia,  czy  są 
wystarczające środki. Jeden z właścicieli posesji przy ulicy Radzińskiej podpisał umowę na 
współfinansowanie budowy przyłącza kanalizacyjnego w 2007 roku I do dnia dzisiejszego 
to przyłącze nie jest u niego wykonane. Poprosił  o wnikliwe rozpatrzenie tej sytuacji, jak ją 
można rozwiązać.  Zadał  pytanie  jakie  są  założenia  koncepcyjne  odnośnie  do  budowy 
przedszkola  w  Celestynowie,  na  ile  osób  ma  być  przedszkole  I  termomodernizacja 
Zespołu Szkół. 

Pani  Wicewójt  powiedziała,  że na polecenie Wójta  zrobiła  prognozę demograficzną,  w 
której  uwzględniła  dzieci,  które  już  są  urodzone.  Przetarg  został  ogłoszony  na  pięć 
oddziałów  I  tylko  na  projekt.  Przy  każdej  sali  będzie  pokój,  toaleta.  Jeśli  chodzi  o 
termomodernizację,  zgodnie  z  podpisaną  umową  do  października  jest  termin 
przedstawienia projektu przez biuro projektowe. 

Radna  Anna  Rosłaniec  zapytała,  dlaczego  w  sprawozdaniu  z  realizacji  inwestycji  są 
punkty,  które  mówią  o  tym,  że  realizacji  nie  rozpoczęto.  Natomiast  nie  ma  budowy 
kanalizacji w Starej Wsi, ani budowy kanalizacji w Glinie, ujętych w tegorocznym budżecie 
Gminy. Czy Wójt planuje rozpoczęcie prac odnośnie tych inwestycji I kiedy?

Wójt  powiedział,  że  odbyło  się  spotkanie  z  nowym  Dyrektorem Mazowieckiego  Parku 
Krajobrazowego.

Radny  Tadeusz  Floriańczyk  powiedział,  że  w  Dziale  010  jest  inwestycja  budowy 
kanalizacji sanitarnej w Celestynowie ulica Leśna. Przygotowywane są prace związane z 
przekazaniem inwestycji do Gospodarki Komunalnej. Radni nic na ten temat nie wiedzą. 
Chcieliby  poznać  zamierzenia  Wójta.  Poprosił  o  przygotowanie  sprawozdania  na  ten 
temat.



Wójt powiedział, że Pani Dyrektor Gospodarki Komunalnej najlepiej by odpowiedziała na 
ten temat.

Ad. pkt. 8 
Sprawy różne.

Radna Anna Rosłaniec zaproponowała zwołanie jednej Komisji,  która zajmie się tylko I 
wyłącznie problemem kanalizacji.

Radny Tadeusz Floriańczyk zapytał, czy skatepark funkcjonuje z zachowaniem jakiegoś 
regulaminu. Czy zachowane są przepisy?

Wójt powiedział, że jest tabliczka na obiekcie I szczegółowy regulamin.

Pani  Wicewójt  Olga  Osiak  –  Targowska  zaproponowała  wspólne  posiedzenie  Komisji 
Oświaty I Komisji Finansów dotyczące remontów z dwutygodniowym wyprzedzeniem.

Wójt powiedział, że sprawę polityki  kadrowej chciał przedstawić Pan Zaboklicki, ale nie 
został dopuszczony do głosu. Jeżeli chodzi o środki unijne to w okresie programowania 
2007 – 2013 jeżeli  projekt jakiś jest  zakwalifikowany I są przyznawane środki to są to 
środki, które zostały wydane.

Pan Zbigniew Rak powiedział, że według niego podjęta uchwała z poprawką dotyczącą 
rezerwy budżetowej  jest  wadliwa  prawnie.  Wójt  może tylko  rezerwę  ruszać.  Rada nie 
może dokonywać zmian w rezerwie. Trzeba to zrobić Zarządzeniem.

Sekretarz  Pan  Dariusz  Kołodziejczyk  powiedział,  że  to  Wójt  zdecydował  o  tym 
autopoprawką a nie Rada.

Radny Witold Kwiatkowski powiedział, że w uzasadnieniu powinno być wskazane, że to 
jest autopoprawka Wójta.

Ad. pkt. 9.
Protokół z ostatniej Sesji został przyjęty jednogłośnie.

Ad. pkt. 10.
Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik zamknął obrady.

Protokołowała Katarzyna Świderska

                                                                              Przewodniczący Rady Gminy Celestynów

                                                                                        /Bogdan Wójcik/


